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Frågor till kommunstyrelsens ordförande Michaela Fletcher (M)

ANGÅENDE DE NYA MIUÖMÅLEN

_

I år är det 2019 Vilket innebär att de av kommunfullmäktige beslutade

miljömålen från 2016 går ut. Mina frågor till kommunstyrelsens ordförande är

således följande

0 När inleds arbetet med att ta fram de nya miljömålen?

o Kommer kommunstyrelsens ordförande att inkludera oppositionen i

arbetet med de nya miljömålen i försök att säkra ett brett samförstånd över

partigränserna?

Amms Lamm/igår

Andreas Lennkvist (V)


